
 

 

Aan het college van B & W van de gemeente Veldhoven  

 

Datum: 8 april  2021 

Onderwerp: promotie van lokale biologische producten in Veldhoven 

 

 

Geacht college, 

 

Europa stopt miljarden euro’s in de biologische landbouw. Dat is hard nodig, vooral in 
Nederland. Dit stond vorige week in een artikel in het Eindhovens Dagblad. 

 

Vorige week presenteerde de Europese Commissie een nieuw aanvalsplan om biologische 

landbouw te promoten. Niet alleen promotie van biologisch voedsel doch ook vergroten 

van het aanbod daarvan en het ondersteunen van boeren die willen overschakelen van 

traditionele naar biologische landbouw krijgt aandacht. 

 

Veldhoven, poort naar de Kempen en op de rand van het stedelijk gebied zou daar een 

uitermate geschikte plek voor kunnen zijn. In het ontwikkelperspectief gebiedsimpuls 

grenscorridor (N69) is hier ruimte voor:  

Kleinschalige boerenbedrijven, gezond lokaal geproduceerd voedsel en verkoop in de 

directe buurt. 

 

Daarom heeft VSA de volgende vragen: 

1. Is het college nog steeds van mening dat gezond lokaal geproduceerd voedsel 

gepromoot mag worden en lokaal aangeboden? 

2.Zijn er meer gebieden (dan bovenstaande) waar binnen onze gemeente dit wordt 

gestimuleerd? 

3. Hoeveel aanvragen van agrarische ondernemers heeft het college inmiddels 

ontvangen? 

4. Hoe heeft het college hierop gereageerd? 

 

 

In afwachting van Uw antwoord, 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Wim Peters 

Namens VSA 

 

 


